

# 西安地区手工啫喱胶（果冻胶）

产品名称	西安地区手工啫喱胶（果冻胶）
公司名称	西安市古城商贸有限公司
价格	9.00/公斤
规格参数	品牌:绿叶 动物胶的分类:啫喱胶 粘合材料类型:纸张类
公司地址	中国 西安市 雁塔区丈八东路
联系电话	86 029 88294170 13384932617

## 产品详情

品牌	绿叶	动物胶的分类	啫喱胶
粘合材料类型	纸张类	执行标准	企标
CAS	9000-70-8		

啫喱胶zh160ls

I产品特点product features

啫喱胶具有气味清香，凝固快，粘性好，折叠性好，柔韧性好，无毒，对于生产出的产品起到防霉、防腐作用，适用于全自动和半自动纸盒类制作

zh160ls jelly glue is suitable for automatic or semi-automatic box machinery. with fragrant scent, good specifications of concreting, sticking, folding ability, flexibility, and no toxin, it has the protective effects of mold & decay preventing to its products.

I产品用途 product application

主要用于全自动和半自动纸盒类制作

mainly used the automatic or semi-automatic box machinery.

I使用方法 method of application

先用60 ° c温度预融化，使其完全溶解，工作温度55oc—60 ° c，按重量可加入5%热水还原成胶液

melting the glue completely in 60 ° c in advance;

add water of 5% weight to revert into glue liquid in the working environment of 55 ° c--60 ° c.

I产品包装 product packaging

2.5kg/袋 25kg/箱

2.5kg/bag 25kg/carton

I保质期：best quality

6个月

six months

必须储存在阴凉干燥处，避免高温和阳光照射

must be kept cool and dry; avoid high temperature and direct sunlight.